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Internt 

Sommerhilsen fra bestyrelsen 

 
Hermed en sommerhilsen fra bestyrelsen - vi håber, I alle får en god sommer og tid til at være sammen med jeres 

nærmeste. 

BornFiber er færdig i vores område for denne gang - tilbage er tilslutninger for de af jer, der har lavet aftale vedr. 

fibernet. Vi har sammen med kommunen gennemgået hele området og fået genetableret stierne i de grønne områder, 

så der igen kan såes græs. Kommunen og BornFiber er enige om, at der flere steder er for mange ødelagte sten i 

belægningen - de vil blive skiftet, og der vil ligeledes blive kørt mere sand/grus på, hvor der mangler. Kommunen 

følger op på den del. 

 

De grønne områder er for tiden lidt mere gule end grønne. Vi passer de nyeste træer med vand jævnligt, og ellers 

håber vi på lidt mere vand fra oven. Stien ved Kollekollevejen er stadig ved at "sætte sig" - den skal have en del mere 

regn, førend den bliver rigtig god. Vi retter ujævnhederne, når det har regnet noget mere.   

 

Seneste info vedr fjernvarme. Tilslutningen i vores områder er rigtig høj, og det gælder også ud over vores forening. 

Kommunen er i slutfasen af udbudsrunden - vi afventer signal fra Vestforbrænding i forhold til, hvem der kommer til 

at stå for projektet og hvorledes, det gennemføres. Som vi tidligere har erfaret, er der ikke et fuldstændigt strømlinet 

informationsflow fra Vestforbrænding - opfordring: Er du interesseret i fjernvarme, så tilmeld dig nyhedsbrev fra 

Vestforbrænding. Bor du på Gartnerkrogen, er det allerede nu muligt at tilkendegive sin interesse for fjernvarme - 

selv om en potentiel udrulning er planlagt til 2025. 

 

Sidst men ikke mindst - sæt kryds i kalenderen Lørdag den 19 august fra kl. 17. Der holder vi foreningens 

sommerfest, hvor du kan grille og hygge med familien og en masse andre gode mennesker fra foreningen.   


